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Mając na uwadze przepełnione kosze w nowym parku na osiedlu 650-lecia, których zawartość 
wysypuje się z nich i jest rozwiewana na wietrze po całym parku zwracam się do Pana Prezydenta z 
wnioskiem o pilne opróżnienie koszy w tym parku oraz podjęcie działań monitorujących aby kosze były 
opróżniane na bieżąco tak jak się to dzieje z koszami wzdłuż ulicy Boya-Żeleńskiego przy wejściu do tego 
parku. 

Proszę również o informację kto odpowiada za utrzymanie tego parku w należytym porządku wraz z 
podaniem danych kontaktowych dla mieszkańców aby mogli na przyszłość zgłaszać tego typu interwencje. 

W załączeniu foto z parku z dnia 28.05.2024r. Mieszkańcy zgłaszali ten problem już od piątku 
24.05.2024r. 
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